
Zápis 
z 8. jednání Školské komise RMČ Praha 22 

ze dne 9. června 2021 
 
Zahájení jednání: v 15.30 hodin 
Ukončení jednání: v 17.15 hodin 
Přítomni: Mgr. V. Špalková Kuželová, P. Harantová, Bc. F. Musil-distančně, Mgr. J. Rothová,  
Mgr. E. Vaňkátová; Ing. R. Motlochová., B. Nováková-omluvena 
Hosté: Bc. H. Hlasová, Ing. M. Konečná, Mgr. J. Měchura, PaedDr. P. Ptáček, Mgr. Vl. Reinerová, R. 
Urbanec, Mgr. I. Vodičková, A. Čechovič, R. Koutský, Štěpán Zmátlo, P. Vaňková,  
Omluveni: R. Pecáková, Ing. R. Petr, Mgr. I. Šormová, L. Štěpánková, Mgr. et Bc. Vl. Zdobinská,   
 
Předsedkyně školské komise vyzvala k hlasování o navrženém programu jednání. 
1) Úvod, přivítání  
2) Výsledky zápisů MŠ a ZŠ  
3) Výstavba městských školských zařízení (MŠ, ZŠ – novinky)  
4) Umělecké, jazykové a zájmové vzdělávání  
5) Různé (podněty členů ŠK, organizační záležitosti činnosti ŠK) 

Usnesení: 
Komise RMČ Praha 22 schválila program: 
Hlasování: PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 
 

1) Úvod, přivítání 
Mgr. Veronika Špalková Kuželová 
- Jednání zahájila předsedkyně školské komise, přivítala všechny přítomné, včetně hostů. 
- Příští jednání školské komise 25. 8. 2021 od 15. 30 hodin. 
 

2) Výsledky zápisů MŠ a ZŠ 
Mgr. Vladimíra Reinerová 
Informovala: 
- U zápisů registrováno 93 žádostí, 12 odkladů povinné školní docházky, 1 předčasný zápis byl 

zamítnut, 12 žádostí o přijetí zamítnuto, 3 podaná odvolání, kterým ředitelka školy vyhověla. K 1. 
9. pravděpodobně nastoupí do 1. tříd 65 žáků, tj. tři třídy po 21-22 žácích. 

- Z 5. tříd bylo přijato 11 dětí na víceletá gymnázia. Další žáci čekají ještě na stanoviska k podaným 
odvoláním. 

- Od 1. 9. 2021 budou v ZŠ Praha – Kolovraty otevřeny dvě třídy VII. ročníku. V ZŠ Kolovraty se 
postupně otevírají další třídy II. stupně.  

- Po rozvolnění protiepidemických opatření se škola potýká s absencí žáků ve škole, které je řešena 
ve spolupráci s OSPOD. 

Mgr. et. Ing. Michaela Konečná 
Informovala: 
- Od 1. 9. 2021 zřízeno 1. místo výkonu se sídlem Měsíčková, Praha – Kolovraty. 
- K přijetí k předškolnímu vzdělávání bylo volných 100 míst. Bylo podáno 116 žádostí. Bylo přijato 

76 dětí z MČ Praha - Kolovraty, přijato 40 dětí s bydlištěm mimo MČ Praha – Kolovraty, z toho 30 
dětí z MČ Praha 22. Nepřijato 7 dvouletých dětí s bydlištěm MČ Praha – Kolovraty a 5 dětí s trvalým 
bydlištěm mimo MČ Praha- Kolovraty. 

Mgr. Jiří Měchura 
- K zápisům do tříd I. ročníku bylo podáno 105 žádostí, z toho 12 odkladů povinné školní docházky 
- Přijato 79 žáků, z toho 7 potvrdilo, že nastoupí do jiné školy. 



- Nepřijato 14 žáků, 1 odvolání. 
- Každý den hlásí rodiče své děti k přijetí do základní školy např. z oblasti Koloděje, Mukařov i 

Kolovraty. 
- V den konání školské komise: budou otevřeny 3 třídy I. ročníku. Třídy III. ročníku jsou naplněny. 

Kapacita školy je naplněna na 95 %. 
- Od září bude škola učit podle nového ŠVP – bude posílena o 1 vyučovací hodinu výuka Informatiky 

na I. stupni a snížena o 1 hodinu dotace na prvouku. Na II. stupni bude navýšena o 1 vyučovací 
hodinu fyzika. Dojde k přesunu volitelných předmětů z 6. do 9. ročníku a snížení dotace na Vv o 1 
hodinu na II. stupni. Změna ŠVP bude projednána Školskou radou a  schválena pedagogickou 
radou. 

- Do školy byl zaveden optický kabel, věří, že bude brzy připojen k serveru. 
- Informoval o Svátku Slabikáře – prvňáci dostali knížku s názvem Papuchálek na cestách, jehož 

autorkou je paní učitelka Křivánková ze ZŠ Jandusů. Knížka má podpořit chuť do čtení a vyjádřit 
poděkování žákům a rodičům za náročný, a přesto úspěšně zvládnutý školní rok, který se převážně 
odehrával za obrazovkami počítačů. Poděkování za nákup knih, patří zřizovateli. 

- Do konce školního roku vyjíždí 2.A a 5.B do ŠVP. 
- Distanční vzdělávání ukázalo, že domácí výuka je udržitelná i při dlouhodobé nepřítomnosti žáka 

ve škole.  
- Žáci v rámci Pracovní výchovy natírají plot. 
- Poděkování RMČ za přesun finančních prostředků z neinvestic na investice. Investiční peníze 

budou použity na rekonstrukci povrchů zbylých dvou menších venkovních hřišť, čímž bude areál 
renovován celý a předejdeme jeho případnému poškození, kdyby byly práce prováděny na etapy. 

Mgr. Ivana Vodičková 
- Budou otevřeny 3 třídy I. ročníku po cca 24 dětech. Upozornila, že ¼ dětí nechodila do 

uhříněveských mateřských škol. 
- Neustále se hlásí s žádostí o přijetí rodiče dětí do vyšších ročníků. 
- Informovala o dokončené rekonstrukci hřiště školy, které bude otevřeno i veřejnosti. MČ Praha 22 

zajišťuje správce/dozor hřiště. 
- Škola se nezapojila do letních kempů nabízených pro doučování a procvičování učiva probíraného 

v době výskytu COVID-19. 
- Rovněž informovala o úpravě ŠVP – bude posílena výuka španělštiny a ruštiny. 
- Notebooky pro žáky na distanční výuce byly pořízeny z výtěžku Tříkrálové sbírky. 
- Distanční vzdělávání škola bude nabízet pouze nemocným žákům, nebo žákům při pobytu 

v zahraničí. 
- Informovala o volných pracovních místech na pozicích asistenti pedagoga, vychovatelky. 
PaedDr. Petr Ptáček 
- Zápis probíhal v rámci hl. m. Prahy. 
- Prostory v Bytovkách 803 škole zůstávají v pronájmu beze změny. 
 

3) Výstavba městských školských zařízení (MŠ, ZŠ – novinky) 
Štěpán Zmátlo, Radovan Koutský 
- Přebudování keramické dílny v objektu V Bytovkách 803 t.č. využívané Domem Um na třídu ZŠ U 

Obory pro žáky I. ročníku – právě probíhá – termín dokončení tak, aby škola mohla vybavit a 
připravit pro žáky se zahájením nového školního roku. 

- Zkapacitnění modulové přístavby v ZŠ U Obory – stávající moduly budou přesunuty na pozemek a 
k využití budoucí Lesní mateřské školy u Židovského hřbitova; stávající moduly budou nahrazeny 
novými moduly se čtyřmi třídami, hygienickým zázemím a kabinety pro pedagogy – tj. navýšení o 
2 třídy – výhledově od příštího školního roku. 



- Stavba Polyfunkčního domu v Pitkovicích se třídami MŠ a ZŠ, včetně zázemí pro občany – t.č. běží 
odvolání proti výstavbě, které může realizaci zbrzdit až o dva roky 

- Výstavba nové základní školy – běží architektonická soutěž – zpoždění výstavby s sebou přináší 
ekonomickou náročnost – cca za 6 let by škola mohla být postavena 

- Lesní mateřská škola – skautská klubovna – jurty – pro realizaci této stavby je nutná změna 
územního plánu hl. m. Prahy – je podána žádost Výboru pro změnu územního plánu MHMP – 
schvalovací proces – projednání RHMP a ZHMP může trvat až rok a půl. 

- MŠ V Bytovkách – jsou podána odvolání Společenství vlastníků jednotek 

- Stavby v oblasti školství nebudou realizovány v avizovaných termínech. MČ Praha 22 nebude na 
příští školní rok podávat žádosti o zápis změn v Rejstříku škol a školských zařízení. 

 
4) Umělecké, jazykové a zájmové vzdělávání 

Roman Urbanec 
- Informoval: 
- O průběhu zápisu (1. 6. 2021) zájmových kroužků Domu UM: Praha 10 – 5 850 – dětí a žáků, 

Uhříněves – v době jednání školské komise přihlášeno 380-390 dětí, žáků – předpokládá se 1 100 
přihlášených, Kolovraty – 280 dětí, žáků. 

- Kapacita CPD 38 dětí převážně tříletých.  
- Kapacita letních táborů je naplněna. 
- Uvítal by pomoc a spolupráci MČ Praha 22, včetně finanční i přesto, že Dům UM je financován 

svým zřizovatele a vlastních či dotačních zdrojů. 
- Zmínil přestavbu keramické dílny na třídu ZŠ U Obory v objektu V Bytovkách 803 pro žáky I. 

ročníku. Domem UM již vyklizen přilehlý sklad – předměty uloženy v garáži – může se začít již 
z rekonstrukcí, úpravami. 

- Dům UM stále čeká na prostory bývalé pošty k využití pro svoji zájmovou činnost. 
- Požádal školy o včasnou rezervaci termínů Uhříněveského divadla. 

 
5) Různé (podněty členů ŠK, organizační záležitosti činnosti ŠK) 

Bc. Filip Musil, DiS. 
- Nabídl možnost mateřským školám seznámit se elektronickým řešením zápisů na Praze 11. 
- Opakovaně požádal o zaslání a vypracování demografické prognózy s ohledem na kapacity 

školských zařízení v MČ Praha 22. 
Mgr. et Mgr. Eva Vaňkátová 
- Upozornila, že po návratu žáků do škol po rozvolnění opatření v souvislosti s výskytem COVID-19, 

někteří rodiče neplnily své zákonné povinnosti o školní docházce svých dětí. 
- Neomluvená absence žáků byla řešena s odborem sociálních věcí a zdravotnictví ÚMČ Praha 22. 
- Od 1. 9. výstava skřítků. 
Bc. Hana Hlasová 
- V době letních prázdnin je přislíbeno vybudování zádveří, okna, pokladního boxu, zapojení 

kamerového systému (ŠJ není napojena na kamerový bezpečnostní systém) 
- Poděkovala ředitelům za předání o školním stravování rodičům žáků 
- Věří, že od nového školního roku bude normální provoz s dvěma výdeji jídla a s plnou nabídkou 

pokrmů. 
 
 
 
Zapsala: 
Pavlína Harantová      Mgr. Špalková Kuželová Veronika 
tajemnice školské komise     předsedkyně školské komise 


